
Operating Instructions

WANDCONTROLTM

1.	 To operate your shade, gently pull down on the wand repeatedly until shade reaches desired 
position. 

2.	 If the shade operates in the opposite direction, securely dock the wand into the housing and twist the 
handle clockwise or counterclockwise until you hear a click. The click indicates change in direction. 

o   The wand MUST be securely docked into the housing unit when not in use.
o   Pump the wand gradually.
o   Avoid pulling the wand to the end of the cord travel. The abrupt stop may damage the mechanism 

and potentially loosen the mounting screws over time.
o   When installing into drywall, anchors or plugs MUST be used.
o   Only twist the wand when docked in the housing unit. Twisting the cords (in an open position) may 

damage the mechanism.

TIPS

HOW TO OPERATE

CAUTION: Do not lower the shade past the ordered length because damage may occur to the shade.
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Notice d’emploi pour les toiles sans cordon

MODE DE FONCTIONNEMENT

ATTENTION : Ne faites pas descendre la toile plus bas que la longueur commandée car cela pourrait l’endommager.

WANDCONTROLTM

1.	 Pour faire fonctionner votre toile, tirez doucement la tige vers le bas de façon répétée jusqu’à ce 
que la toile atteigne la position souhaitée.

2.	 Si la toile s’engage dans la direction inverse, placez bien la tige dans son unité et faites tourner la 
poignée dans le sens (ou dans le sens contraire) des aiguilles d’une montre jusqu’à ce que vous 
entendiez un « clic ». Le clic indique un changement de direction.

o   Tirez graduellement sur la tige.
o	 Évitez de tirer la tige jusqu’au bout de la corde. Un arrêt brutal peut endommager le mécanisme et 

éventuellement desserrer les vis d’installation avec le temps. 
o	 Si l’installation se fait sur une cloison sèche, des chevilles DOIVENT être utilisées.
o	 Ne tournez la tige que lorsque celle-ci est fixée dans son unité. Tordre les cordes (en position 

ouverte) peut endommager le mécanisme.

CONSEILS
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